
Ni bilo časa za počitek
: Letošnje počltnlce ao bile za marslkoga razmeroma
ttratka. zlastl za tlate, kl so morall v tem času opravltl
vrsto neodložljlvlh zadev. Med drugimje bilo tudi delo
občlnskega Izvršnega sveta med letniml dopuatl tako
rekoč neokrnjeno In neprekinjeno.

Eno od pomembnih opravil
je bilo usklajevanje sredstev
za osebne dohodke, za katere
je znano, da jih bi bilo nujno
potrebno spraviti v realne ok-
vire, zlasti tam, kjer so z izpla-
čili pretiravali. V naši občini
so analizirali 125 prekoračite-
]jev, vendar pa so ugotovili,
da zanje niso bili potrebni po-
sebni ukrepi. Vsi so se zaveza-
li, da bodo zadevo uredili do
15. avgusta. V glavnem v naši
občini ni bilo utemeljenih
vzrokov za zniževaiye oseb-
nih dohodkov, ker marsikate-
ra delovna organizacija zdaj
investira in zaradi tega ne mo-
re zadržati deleža akumulaci-
je, tako kot doslej. Tako zdaj
lahko utemeljeno pričakuje-
mo, da prekoračiteljev v deve-
tih mesecih letošiyega leta ne
bo. Na vprašaiye, ki so ga po-
slali delovnim organizacijam
na podlagi sklepa seje zbora
združenega dela, so odgovori-
li vsi in iz odgovorov je raz-
vidno, da so osebni dohodki
usklajeni z resolucijo za letoš-
rye leto. Izjemoma je le elek-
trogospodarstvo, za katerega
je dal izvršni svet posebno so-
glasje, da so izplačali ustrezne
dohodke, kljub temu da nji-
hovo poslovanje ni bilo pozi-
tivno, vendar pa to ni bila nji-
hova krivda.

Izvršni svet je začel uveljav-
Ijati prakso, da se večkrat se-

stane na sedežu ene od kra-
jevnih skupnosti. Letos poleti
se je sestal v krajevni skupno-
sti Nove Poljane. Med drugim
velja ugotovitev, da Novim
Poljanam nismo izpolnili ob-
Ijub, ki smo jim jih bili dali
takrat ko se je krajevna skup-
nost organizirala. Takrat so
namreč zatijevali, da je v na-
črtu gradrya nove soseske z
850 stanovanji, vendar iz tega
kasneje ni bilo nič. Ob koncu
naj še povemo da so Nove Po-
Ijane edina Krajevna skup-
nost v naši občini, kjer imamo
še makadamske ceste. Izvršni
svet je tudi dal soglasje za he-
liodrom za potrebe Klinične-
ga centra.

Ena od aktualnih tem je tu-
di rekonstrukcija Poljanske
ceste. Rekonstrukcija se za-
vlačuje, ker ni denarja. Zato je
izvršni svet predlagal naj bi v
okviru komunalne skupnosti
spremenili program, da bi na
Poljanski zgradili komunalne
naprave prej kot je bilo pred-
videno in s tem omogočili na-
daljna dela pri rekonstrukciji
ceste.

Ob vsem tem je izvršni svet
tudi opozoril na izredno po-
časnost podpisovanja samou-
pravnih sporazumov materi-
alne proizvodnje, ki zadevajo
predvsem komunalno gospo-
darstvo. Tako je na primer v
občini Center podpisalo sa-

moupravni sporazum s po-
dročja vodnega gospodarstva
le 30% subjektov, s področja
energetike 29%, s področja
cest 26%.
V vseh drugih občinah je teh
podpisov nekoliko več. Zade-
va dobiva širše dimenzije za-
radi tega, ker se ne natekajo
pravočasno dovolj velika
sredstva, kar onemogoča iz-
polnjevanje planov s teh po-
dročij. Največkrat gre za pov-
sem nerazumjjive razloge.
»Razumemo tiste«, ki pravijo
na občini, »ki podpis sporazu-
ma odklonijo,« nikakor pa se
ne moremo sprijazniti z dej-
stvom, da odgovorni Ijudje v
delovnih organizacijah dobijo
gradivo, ga vtaknejo v predal,
pozabijo nanj in tako do pod-
pisa sporazuma ne pride.«
Pri vsej zadevi je namreč le
potrebno malo več resnosti.

Živahna dejavnost izvršne-
ga sveta je razvidna med dru-
gim tudi iz podatka, da je
imel v juniju kar pet sej. Ta-
ko je na že omenjeni seji, ki
je bila v prostorih KS Nove
Poljane obravnaval tudi izde-
lavo prostorskih izvedbenih
aktov in program urejanja
stavbnih zemljišč za obdobje
do leta 1990.

Tik pred praznikom dneva
borca je bila 3. julija izredna
seja, na kateri so obravnavali
poročilo o uresničevaiyu re-
solucije o razporejaiyu oseb-
nih dohodkov. Na seji, ki je
bila zadnji dan julija so
obravnavali informacijo o gb-
spodarskih gibanjih v prvem
polletiu.
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